
PROTOKÓŁ XXXVII/2013 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 13.12.2013 r. 
 

   W posiedzeniu udział wzięło 14 członków Rady Gminy, 31 Sołtysów oraz zaproszony gość - 

Pan Tomasza Padzik - Dzielnicowy Komendy Powiatowej Policji w Białogardzie (listy obecności 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu). W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Maciej 

Niechciał - Wójt Gminy Białogard, Pani Małgorzata Klajno - Sekretarz Gminy Białogard, Pani 

Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy Białogard i Pan Andrzej Galuba - Komendant Straży 

Gminnej Gminy Białogard i Pani Grażyna Mazur - Dyrektor Gimnazjum im. Ignacego 

Krasickiego w Pomianowie.   

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Budzyński - Przewodniczący Rady Gminy, protokołowała 

Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2013 r. opracowanie planu inwestycji na 2014 r. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 
- zmian w budżecie gminy na 2013 rok; 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2013-2027;  

- uchwalenia budżetu Gminy Białogard na rok 2014; 

- uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2014-2027; 

- Regulaminów korzystania ze świetlic wiejskich i boisk sportowych stanowiących własność   

  Gminy Białogard;  

- określenia wysokości opłat za korzystanie z niektórych obiektów użyteczności publicznej  

  stanowiących własność Gminy Białogard;  

- sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego; 

- określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  

   warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

8. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Po przedstawieniu porządku obrad Pan Przewodniczący poinformował o wniosku Pana Wójta  

dotyczącym wprowadzenia do porządku obrad Sesji uchwał w sprawach: 

- upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie do 

  załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego. 

   Pan Zbigniew Samiec poprosił o omówienie w pierwszej kolejności projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości położonej w obrębie 

Pomianowo. Wniosek Pan Radny uzasadnił przybyciem na sesję zainteresowanych stron.  

O omówienie w pierwszej kolejności uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej, ze względu na obecność zainteresowanej osoby poprosił także Pan Wójt. 

   Głosowanie "za" zmianą porządku obrad – jednogłośnie. 

   Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 



1. Otwarcie sesji, w tym: 

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2013 r.¸ opracowanie planu inwestycji na 2014 r. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej; 
- zmian w budżecie gminy na 2013 rok; 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2013-2027;  

- uchwalenia budżetu Gminy Białogard na rok 2014; 

- uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2014-2027; 

- Regulaminów korzystania ze świetlic wiejskich i boisk sportowych stanowiących własność   

  Gminy Białogard;  

- określenia wysokości opłat za korzystanie z niektórych obiektów użyteczności publicznej  

  stanowiących własność Gminy Białogard;  

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego; 

- określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz  

  warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

- upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie  

  do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

8. Zamknięcie XXXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

   Do pełnego wyczerpania tego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z XXXVI Sesji Rady 

Gminy Białogard. Do treści ww. protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 2. Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Pan Maciej Niechciał Wójt Gminy 

Białogard (Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Pan Wójt przedstawił także 

zebranym młodszego aspiranta Pana Tomasza Padzik - nowego Dzielnicowego, który rozpoczął 

pracę na terenie Gminy Białogard. Pan Maciej Niechciał wyjaśnił, że Pan Padzik zastąpił Pana 

Ryszarda Teleja, który przeszedł do pracy na innym stanowisku. Następnie Pan Wójt złożył 

życzenia świąteczne wszystkim obecnym. 

   Pan Jacek Smoliński spytał czy wpłynęła już odpowiedź na pismo dotyczące usunięcia odpadów 

niebezpiecznych składowanych w Nasutowie?  

   Pan Wójt odpowiedział, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły odpowiedzi na skierowane do 

Ministerstwa Środowiska i Prokuratury Rejonowej w Białogardzie pisma w ww. sprawie. 

   Pan Przewodniczący poprosił o szersze wyjaśnienie sprawy uprzątnięcia śmieci na działce  

w Kościernicy. 

   Pan Andrzej Galuba - Komendant Straży Gminnej Gminy Białogard wyjaśnił, że z właścicielem 

działki, na którą zostały podrzucone odpady została przeprowadzona rozmowa. Pan Komendant 

przypomniał, że do usunięcia odpadów zobowiązany jest właściciel nieruchomości. 

   Pan Przewodniczący poprosił o konkretną odpowiedź i podjęcie odpowiednich działań w tej 

sprawie.  



   Pan Damian Janusiak - Sołtys Sołectwa Kościernica powiedział, że należałoby dokonać kontroli  

zagospodarowywania odpadów przez działające w Białogardzie warsztaty samochodowe, 

ponieważ na działkę w Kościernicy wyrzucono pozostałości po rozebraniu samochodów. Pan 

Sołtys stwierdził, że odpowiednie instytucje - ochrona środowiska i Sanepid powinny się zająć 

kontrolą w powyższym zakresie.  

   Pani Aneta Chilmańska stwierdziła, że omawiany problem dotyczy nie tylko warsztatów 

samochodowych ale i osób prywatnych, które rozbierają swoje pojazdy na złom, a części 

plastikowe wywożą m.in. do lasów. 

    Pan Wójt odpowiedział, że Gmina posiada ograniczone kompetencje w tym zakresie.  

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły interpelacje  

i zapytania.  

 

Ad. 4. Pan Wójt przestawił sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2013 r. i plan inwestycji na 

2014 r. (sprawozdanie i plan inwestycji stanowią załączniki do niniejszego protokołu). 

Ad.5 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

   nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego. 

   Pani Alicja Hołtyn - Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego poinformowała, że Komisja i Radni nie 

będący członkami Komisji, kilkakrotnie przebywali w terenie celem zapoznania się z sytuacją  

istniejącą w zakresie proponowanej do sprzedaży nieruchomości. Pani Radna powiedziała, że 

Komisja stoi na stanowisku, że ww. działkę należy sprzedać.  

   Pan Henryk Solipiwko - Mieszkaniec Pomianowa powiedział, że Mieszkańcy nie zgadzają się 

na sprzedaż tej drogi. Jest ona potrzebna Państwu Kowal, którzy są ludźmi starszymi i nie mają 

innej możliwości dotarcia do domu. 

   Pan Ryszard Stelmach - Sołtys Sołectwa Pomianowo także stwierdził, że ta droga nie powinna 

być sprzedana.  

   Pan Andrzej Polonis powiedział, że utwardzona droga, z której wcześniej przez wiele lat 

korzystano znajduje się na stanowiącej Jego własność działce, a druga -  należąca do Gminy część 

drogi, którą On chce odkupić ma szerokość około 1 m. 

   Pani Dorota Oszkiel przypomniała, że zgodnie z wcześniej podjętą decyzją Radnych droga 

miała pozostać sprzedana po wykonaniu remontu drugiej drogi dojazdowej, prowadzącej do 

nieruchomości Państwa Kowal. 

   Pan Przewodniczący potwierdził, że druga z dróg prowadzących do nieruchomości Państwa 

Kowal powinna zostać wyremontowana przed sprzedażą drogi stanowiącej działkę objętą 

dyskutowaną uchwałą.  

   Pani Aneta Chilmańska zaproponowała wstrzymanie się ze sprzedażą nieruchomości. 

   Państwo Kowal poprosili o pozostawienie drogi, powiedzieli, że stanowi ona dla nich najkrótsze 

dojście np. do sklepu. 

   Pan Mirosław Brzeski stwierdził, że po przesunięciu ogrodzenia droga i tak będzie 

nieprzejezdna, trzeba będzie ją budować na nowo, ponieważ droga utwardzona – ta użytkowana 

przez wiele lat znajduje się na działce Państwa Polonis. 

   Pan Edward Lejbt spytał dlaczego przetarg ma formę przetargu ograniczonego, przecież droga 

sąsiaduje także z inną działką i nie można pozbawiać właściciela tej nieruchomości prawa wzięcia 

udziału w przetargu. 

   Pani Iwona Grek-Wilczyńska – Inspektor ds. planowania przestrzennego i gospodarki 

nieruchomościami wyjaśniła, że przetarg jest ograniczony, ale do obu właścicieli działek 

sąsiadujących z drogą, żadna z zainteresowanych ewentualnie osób nie została wykluczona i może 

przystąpić do przetargu.  



   Pani Dorota Stawicka - Sołtys Sołectwa Dargikowo i równocześnie współwłaścicielka działki 

sąsiadującej z działką będącą przedmiotem sprzedaży powiedziała, że nie jest zainteresowana 

nabyciem ww. działki.  

   Pani Henryka Oborska - Mieszkanka Pomianowa powiedziała, że Mieszkańcy chcą mieć jedną 

porządną drogę do Pomianowa, a nie kilka, polnych nieprzejezdnych dróżek.  

   Pani I. Grek-Wilczyńska jeszcze raz wyjaśniła, że sporna, utwardzona droga - niezgodnie z 

zapisami na mapach przebiegała przez grunty Pana Polonisa i dlatego została zagrodzona. Droga 

na działce stanowiącej własność Gminy Białogard zgodnie ze wskazaniem geodety znajduje się w 

innym miejscu.  

   Pan M. Brzeski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i głosowanie nad uchwałą. 

Głosowanie: 

"za" - 9 głosów 

" wstrzymujący się" - 4 głosy. 

   Pani A. Chilmańska zgłosiła wniosek formalny o wycofanie uchwały z obrad dzisiejszej Sesji. 

   Pan Przewodniczący odpowiedział, że przeszedł wniosek Pana Brzeskiego i nie można już 

uchwały wycofać trzeba przeprowadzić głosowanie.  

   W głosowaniu nie wziął udziału Pan Zbigniew Samiec. 

Głosowanie: 

"za" - 5 głosów, 

"przeciw" - 4 głosy, 

"wstrzymujący się" -  4 głosy. 

   Pani A. Chilmańska poprosiła o zaprotokołowanie, że głosowała przeciw. 

   Pan Tadeusz Szarłowski Podinspektor ds. komunalnych poinformował, że w przyszłym 

tygodniu zorientuje się w jaki sposób można  najszybciej i najlepiej wyremontować drogę którą 

Mieszkańcy obecnie jeżdżą do Pomianowa. 

 

2) Kolejnym z omawianych projektów był projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej. Uchwała dotyczyła działki położonej w obrębie ewidencyjnym 

Byszyno. 

   Pan K. Chodynko spytał czy Pan Kazimierz Opaszek jest poinformowany o podjętych w tej 

sprawie decyzjach?  

    Zainteresowany nabyciem działki objętej projektem omawianej uchwały Pan Bogdan Tórz 

powiedział, że tak, sam poinformował Pana Opaszka o zamiarze nabycia ww. działki oraz ,że Pan 

Opaszek i nie ma nic przeciwko sprzedaży. 

Głosowanie: 

"za" - 11 głosów, 

"wstrzymujący się " - 3 głosy 

 

3) Następnym z rozpatrywanych projektów był projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2013 rok. Pani Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy poinformowała, że uchwała nie 

została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, z uwagi na to, że większość 

zmian zaistniała w okresie pomiędzy wspólnym posiedzeniem Komisji Rady Gminy a dzisiejszą 

Sesją, następnie szczegółowo przedstawiła wprowadzone zmiany. 

   Pan Kazimierz Chodynko spytał, co stanie się ze środkami z funduszu sołeckiego 

niewykorzystanymi przez Sołectwa z przyczyn niezależnych od nich? 

  Pani Jolanta Pożarowszczyk – Sołtys Sołectwa Rzyszczewa, powiedziała, że w Jej miejscowości 

nie można postawić placu zabaw, ponieważ plac nie jest przygotowany pod inwestycję. 

   Pan  Dariusz Smagowski - Sołtys Sołectwa Łęczno spytał, co można zrobić jeżeli Sołectwo chce 

wykorzystać przyznane środki i uzyskuje informację, że tych środków nie ma.  



   Pani Skarbnik odpowiedziała, że „budżet w tej chwili nie realizuje się, nie wpływają podatki i 

nic na to nie można poradzić”.  

   Pan Chodynko powiedział, że „powinniśmy obciąć” środki z funduszu sołeckiego wszystkim 

sołectwom, a nie tylko wybranym. Są Sołectwa, które nie doczekały się na pieniądze, bo ich nie 

było. 

   Pani Chilmańska stwierdziła, że te pieniądze powinny przejść na przyszły rok, żeby nikt nie był 

stratny.  

   Pani Małgorzata Klajno – Sekretarz Gminy wyjaśniła, że planowane są zmiany przepisów 

ustawy o funduszu sołeckim. Zgodnie z obecnie obowiązującymi przepisami środki funduszu 

muszą być wykorzystane w danym roku, środki niewykorzystane w roku budżetowym wygasają z 

upływem roku. Pani Sekretarz przypomniała, że faktyczna wysokość środków funduszu 

sołeckiego uzależniona jest od wysokości dochodów własnych gminy, od wpływów z tytułu 

podatków, a wielu podatników nie reguluje należności podatkowych. Dochody Gminy są zależne 

od sytuacji finansowej podatników.  

   Pan J. Smoliński stwierdził, że wynika z tego, „że planujemy w Gminie coś czego nie możemy 

osiągnąć, są to wirtualne pieniądze których i tak nie mamy” 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

4) Uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2013-

2027 omówiła Pani Bogumiła Dorywalska. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5) Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białogard na rok 2014 została omówiona na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Pani Skarbnik przeczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie budżetu na 2014 rok.  

   Pan Chodynko spytał z czego wynika zwiększenie wysokości funduszu sołeckiego na rok 

kolejny? Dlaczego fundusz jest wyższy niż w tym roku, skoro i tak go nie wykorzystaliśmy?  

   Pani Skarbnik wyjaśniła, że wysokość środków funduszu przypadającą na każde sołectwo ustala 

się na podstawie wzoru określonego w ustawie o funduszu sołeckim i wysokości tej nie można 

zmienić. Zmiana byłaby niezgodna z prawem.  

   Pani Oszkiel spytała, dlaczego w budżecie nie ma środków dla Stowarzyszenia Kobiet 

Wiejskich Gminy Białogard „LIDERKA”? Pani Radna spytała czy Stowarzyszenie złożyło 

wniosek do budżetu?  

   Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie zaplanowano środków na działalność prowadzoną przez 

Stowarzyszenie ze względów oszczędnościowych. 

   Pan Brzeski stwierdził, że w imprezach organizowanych przez Stowarzyszenie uczestniczą te 

same osoby, co nie jest dobrze odbierane przez społeczeństwo. Lepszą formą realizacji zadań 

byłaby organizacja imprez plenerowych, w których może wziąć udział więcej osób.  

   Pani Chilmańska podziękowała Stowarzyszeniu ”LIDERKA” za kultywowanie tradycji, 

powiedziała także, że kwota o jaką występowało Stowarzyszenie nie jest wygórowana. Pani 

Radna zgłosiła wniosek „o znalezienie” funduszy dla” LIDERKI”. 

   Pani Skarbnik poprosiła o wskazanie pozycji w budżecie, którą należy zmienić aby zaplanować 

środki na działalność  Stowarzyszenia. 

   Pan Smoliński stwierdził, że działania stowarzyszeń powinny być ukierunkowane na 

Mieszkańców Gminy.  

   Pan Jan Budzyński zaproponował, aby na omawiany cel przeznaczyć 3 tys. zł z rezerwy.  

Głosowanie nad wnioskiem: 

"za" - 12 głosów 



"przeciw" - 1głos. 

   Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

6) Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 

2014-2027 jak przypomniał Pan Przewodniczący została omówiona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

7) Uchwała w sprawie Regulaminów korzystania ze świetlic wiejskich i boisk sportowych 

stanowiących własność Gminy Białogard została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy. 

   Pan Jacek Smoliński stwierdził, że w uchwale nie ma wzoru umowy. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że problematykę umów regulują przepisy Kodeksu cywilnego. Wzory 

umów zgodnie z przepisem zawartym w uchwale określi Wójt, który będzie te umowy zawierał.  

   Pan Smoliński powiedział, że nikt nie będzie chciał organizować imprez, jeśli będzie musiał 

płacić za wynajęcie sali, odpłatne muszą być imprezy prywatne, imprezy zorganizowane przez 

Sołectwo powinny być nieodpłatne.  

   Pani Sekretarz powiedziała, że takie właśnie zapisy zawiera uchwała. 

   Pan J. Smoliński spytał dlaczego w uchwale zapisano, że dzieci do lat 7 nie mogą przebywać  

w świetlicy bez opieki, taki zapis spowoduje zmniejszenie się liczby dzieci korzystających ze 

świetlicy. 

   Pan Andrzej Galuba – Komendant Straży Gminnej Gminy Białogard wyjaśnił, że obowiązki 

opiekunów w zakresie opieki nad dziećmi określają przepisy prawa.  

   Pani Beata Piścio – Inspektor ds. kultury, kultury fizycznej, działalności gospodarczej  

i zamówień publicznych powiedziała, że Panie zatrudnione w świetlicach często, przez wiele 

godzin zastępują rodziców udających się np. na zakupy, zdarzają się przypadki odprowadzania 

dzieci do domów.  

   Pan J. Smoliński zaproponował dodanie do § 8 Regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich  

stanowiących własność Gminy Białogard, punktu 5 gwarantującego nieodpłatnie wynajmowanie 

świetlic na realizację zadań „non profit”. 

   Pani Sekretarz powiedziała, że takie zapisy zawiera Regulamin i przeczytała przepisy 

Regulaminu określające zasady nieodpłatnego udostępniania świetlic.  

   Pani A. Chilmańska powiedziała, że zagłosuje za uchwałą, jednak trzeba nanieść poprawki.  

   Pani Sekretarz poprosiła o wprowadzenie zmian w projekcie Regulaminu korzystania ze 

świetlic. Przypomniała, że podjęte uchwały podlegają kontroli organów nadzoru. 

   Pan Smoliński zaproponował „zdjęcie” projektu uchwały z porządku obrad, przedyskutowanie 

przez Radnych potrzeby dodania do § 8 ust. 1 pkt 5 gwarantującego nieodpłatnie wynajmowanie 

świetlic przez Mieszkańców Gminy na realizację zadań „non profit”. 

    Pani Sekretarz przypomniała, że toczy się dyskusja nad projektem, że można uzgodnić zmiany  

i po uzgodnieniu wprowadzić je do projektu. Poprosiła o ponowne wysłuchanie propozycji zmian  

w omawianym projekcie uchwały. 
Głosowanie nad wnioskiem Pana Smolińskiego: 

„za” – 3 głosy 

„przeciw „ – 4 głosy 

„wstrzymało się” – 5 głosów.  

   Pani Sekretarz przeczytała propozycję wprowadzenia niżej wymienionych zmian w projekcie 

uchwały. 



1) Tytuł uchwały w brzmieniu: „Uchwała Nr     Rady Gminy Białogard z dnia   2013 r. w sprawie 

Regulaminów korzystania ze świetlic wiejskich i boisk sportowych stanowiących własność Gminy 

Białogard”;  

2) § 4 ust. 1 w brzmieniu: „Uczestnictwo w zajęciach prowadzonych przez opiekuna świetlicy lub 

osoby o których mowa w § 3 ust. 2 jest dobrowolne i nieodpłatne”. 

3) § 8 ust 1.pkt 4 Regulaminu w brzmieniu: „organizacji nieodpłatnych kursów, szkoleń, 

uroczystości i imprez okolicznościowych organizowanych na rzecz Mieszkańców przez Gminę, na 

zlecenie lub w uzgodnieniu z Gminą”. 

Głosowanie 

„za” – 11 głosów 

„ przeciw” – 1 głos. 

8) Uchwała w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z niektórych obiektów 

użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy Białogard została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

   Pan Damian Janusiak - Sołtys Sołectwa Kościernica stwierdził, że stawki za wynajęcie świetlic 

są zawyżone i przeczytał własną propozycję wysokości stawek. 

   Pani Chilmańska zaproponowała, aby imprezy typu Sylwester, Andrzejki były nieodpłatne.  

   Pani Marzena Moraczewska pracująca w Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

powiedziała, że sale stanowiące własność Spółdzielni są wypożyczane odpłatne, nawet dla 

członków Spółdzielni ponieważ Sylwester czy Andrzejki są imprezami komercyjnymi. 

Głosowanie 

"za"  - 11 głosów 

"przeciw" – 1 głos. 

 

9) Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej została omówiona na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

10) Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

   Pan Smoliński spytał czy została wydzielona droga prowadząca do działki objętej projektem 

uchwały. 

   Pan Wójt odpowiedział, że jest tak jak uzgodniono na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy, ze względu na nieobecność pracownika, nie ma możliwości pokazania na mapie.  

Pan J. Smoliński zgłosił wniosek o wycofanie uchwały z obrad dzisiejszej sesji. 

Głosowanie: 

wniosek podjęto jednogłośnie 

 

11) Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

12) Uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Białogardzie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. Uchwałę 

przedstawiła Pani M. Klajno. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie 



Ad. 6. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania Radnych. 

  

Ad. 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

Pan Wójt zaprosił wszystkich na Bal Rolnika który odbędzie się 2 lutego 2014 r. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXXVII Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 


